

SYARAT KEMASUKAN AMBILAN ALTERNATIF SIDANG AKADEMIK 2017/2018

KEMASUKAN KHAS

Syarat Am
<ul style="list-style-type: none"> • Lulus SPM/ SPMV/ setaraf dengan mendapat KEPUJIAN dalam mata pelajaran Bahasa Melayu/ Bahasa Malaysia/ Bahasa Malaysia Julai dan lulus dalam mata pelajaran Sejarah. • Mendapat sekurang-kurangnya Band 2 dalam <i>Malaysian University English Test (MUET)</i>. <p>Nota: Lulus mata pelajaran Sejarah di peringkat SPM berkuatkuasa mulai tahun 2013.</p>

PROGRAM PENGAJIAN	SYARAT KHAS
<p>Ijazah Sarjana Muda Sains Kemasyarakatan (Kepujian) SA03 8 Semester</p> <p>Pengkhususan: Perancangan & Pengurusan Pembangunan</p> <p><i>(Keutamaan kepada calon yang berkhidmat dengan pembangunan dan kemasyarakatan)</i></p>	<ul style="list-style-type: none"> • Lulus peperiksaan kelayakan Universiti dan cemerlang dalam penilaian temu duga. <p>i) Calon STP/HSC</p> <ul style="list-style-type: none"> • Lulus STP/HSC dengan sekurang-kurangnya mendapat Satu (1) Prinsipal dan dua (2) Subsidiari dan Lulus Kertas Am. • Mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya tiga (3) tahun dalam bidang berkaitan. <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>(ii) Calon STPM (2002 atau sebelum) Lulus STPM/setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya dua (2) Gred E dan Lulus Kertas Am atau sekurang-kurangnya mendapat Satu (1) Gred E dan Dua (2) Gred R dan Lulus Kertas Am.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>(iii) Calon STPM (mulai tahun 2003) Lulus STPM/setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya tiga (3) Gred C termasuk Pengajian Am. Mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya tiga (3) tahun dalam bidang berkaitan.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>(iv) Calon Diploma Diploma dari Institusi pengajian tinggi awam atau Institusi-Institusi lain yang diiktiraf.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>(v) Calon SPM Lulus SPM/SPMV/setaraf dengan mendapat KEPUJIAN dalam mata pelajaran Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia. Mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya lima (5) tahun dalam bidang berkaitan.</p>